
The Secretary of State fo : External Affairs, the Honourable

Allan J. MacEachen, announced today that the official visit of Deputy

Prime Minister and Foreign Minister Yigal Allon, of Israel, will take place

from September 27 to October 1 .idhile in Ottawa, Mr . Allon will meet with

Prime Minister Trudeau and be the guest of honour at a dinner hosted b y

the Secretary of State for External Affaire . Discussions between the

two Ministers will deal with bilateral relations, including the creation

of a Joint Canada-Israel Economic Committee, as well as on the situation

in the Middle East . Mr . Allon will proceed to Toronto on September 29

and Montreal on September 30, leaving for New York on the first of

October .

* * *

)

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable

Allan J. MacEachen, a annoncé aujourd'hui que M . Yigal Allon, premier

ministre suppléant et ministre des affaires étrangéres d'Israël ,

effectuera une visite officielle au Canada du 27 septembre au letoctobre .

A Ottawa, M. Allon rencontrera le Premier ministre Trudeau et sera l'invité

d'honneur d'un diner offert par le Secrétaire d'Etat aux Affaires

extérieures . Les entretiens entre les deux ministres porteront sur les

relations bilatérales entre les deux paye, y compris la création d'un

Comité économique mixte canado-israélien, de même que sur la situation

au Moyen-Orient. M. Allon se rendra â Toronto le 29 septembre et â

Montréal le 30, avant son départ pour New York le 1er octobre.
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